

ဆေးဝါးကွပ်ကဲရေးဦးစီးဌာန (FDA) ကလည်း PATH နှင့် မိတ်ဖက်များ၏ အာဟာရဖြည့်ဆန်မိတ်ဆက်ရန်နှင့် ဘေးအန္တရာယ် ကင်းရှင်းရေးနှင့် သန့်ရှင်းရေးစံနှုန်းများပြည့်မီရန် ကြိုးပမ်းနေမှုများကို အသိ အမှတ်ပြုသည့်အနေဖြင့် PATH ၏ မိတ်ဖက်များအား မြန်မာနိုင်ငံတွင် အာဟာရဖြည့်ဆန် မိတ်ဆက်ဖြန့်ဖြူးရန် ခွင့်ပြုထားပါသည်။

ယခုအခါ အာဟာရဖြည့်ဆန်အား စူပါမတ်ကက်များနှင့် လက်လီရောင်းချသူများ ထံတွင် ဝယ်ယူရရှိနိုင်ပြီဖြစ်ပါသည်။ အာဟာရဖြည့်ဆန်ဝယ်လိုအားမှာ တိုးတက် လာလျက်ရှိပြီး ယခုအခါ အာဟာရဖြည့်ဆန်များအား ကွဲပြားစုံလင်သော အစိုးရ ကဏ္ဍနှင့် လူမှုရေးကဏ္ဍလမ်းကြောင်းများမှတစ်ဆင့် တိုးမြှင့်ဖြန့်ဖြူးပေးနေပါ သည်။ လူမှုဝန်ထမ်းဦးစီးဌာန၏ ကျောင်းတွင်းအာဟာရကျွေးမွေးမှု အစီအစဉ် တွင်လည်းကောင်း၊ ကျန်းမာရေးနှင့်အားကစားဝန်ကြီးဌာနသည် ပြည်သူ့ဆေးရုံ များနှင့် သင်တန်းကျောင်းများ၏ ကျွေးမွေးမှုအစီအစဉ်များတွင်လည်းကောင်း အာဟာရဖြည့်ဆန်ကို အသုံးပြုပါသည်။ မကြာတော့မည်ကာလတွင် ဝင်ငွေအဆင့် အားလုံးမှ စားသုံးသူများသည် နီးစပ်ရာဈေးများတွင် အာဟာရဖြည့်ဆန်များကို ဝယ်ယူစားသုံးနိုင်တော့မည်ဖြစ်ပါသည်။



အာဟာရဖြည့်ဆန်စေ့များ ထုတ်လုပ်နေမှု PATH/Minayar

ဖြန့်ဖြူးရောင်းချနိုင်ရန် ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်နေသည့် တစ်ချိန်တည်းတွင် အမှန်တကယ်လိုအပ်နေသောထိခိုက်လွယ်သည့် ပြည်သူများထံသို့လည်း လူမှုဖူလုံရေးအစီအစဉ်များမှ တစ်ဆင့် အရောက် ပို့ဆောင်ပေးသွားမည် ဖြစ်ပါသည်။ ဤသို့ ဆောင်ရွက်ခြင်းဖြင့် အနာဂတ်တွင် မြန်မာနိုင်ငံတစ်ဝှမ်းလုံး အာဟာရဖြည့်ဆန်များကို စားသုံးကာ နိုင်ငံတွင်း အဏုအာဟာရဓါတ်ချို့တဲ့ခြင်းကို များစွာ လျော့ချပေးနိုင်သဖြင့် တိုင်းပြည်၏ ကျန်းမာရေးအဆင့်အတန်း မြင့်မားလာမည် ဖြစ်ပါသည်။

ရေရှည်အကျိုးရှိစေမည့် အုတ်မြစ်တစ်ခု

မြန်မာနိုင်ငံသည် ဆန်စားသုံးမှုအများဆုံးနိုင်ငံများထဲတွင် တစ်ခုအပါအဝင်ဖြစ်ပြီး၊ လူတစ်ဦးချင်းစားသုံးမှုနှုန်းသည် တစ်နေ့လျှင် ၃၀၀ ဂရမ်ထက်ပိုသည်။ မြန်မာ ပြည်သူများအား အာဟာရဖြည့်ထားသောဆန်ကို ပိုမိုစားသုံးလာစေခြင်းဖြင့် နိုင်ငံ ၏ ကျန်းမာရေးအဆင့်အတန်းမြင့်မားလာနိုင်မည့် အလားအလာ အလွန်ပင် ကြီးမားလှပါသည်။ လူတိုင်းတတ်နိုင်ပြီး ကျန်းမာရေးနှင့်ညီညွတ်သည်ဟု လူအများ လက်ခံယုံကြည်လာသည့် ဝယ်ယူစားသုံးချင်စဖွယ် စားသောက်ကုန်တစ်ခုအား ဖန်တီးကာ ဈေးကွက်တွင်း အောင်မြင်စွာ

ဆက်သွယ်ရန်

ဒေါက်တာဖြိုးဝင်းထွန်း
 အာဟာရဖြည့်ဆန်စီမံချက်ညွှန်ကြားရေးမှူး
 phtun@path.org
 ဖုန်း - (+၉၅-၁) ၅၁၁ ၄၂၂ ၅၂၉ ၂၅၁၊ ၅၂၉ ၂၅၂ (လှိုင်ခွဲ ၁၁၁)

